



# ក្រុមប្រតិបត្តិរបស់អ្នក ក៏ផ្គត់ផ្គង់

Signode Industrial Group ដលៃជាការប្រមូលផ្តុំនៃវិទ្យាសាស្ត្រល្អបំផុតទាំងអង្គការអាជីវកម្មរបស់ពួកគេដលៃជាក្រុមហ៊ុនមក្រុមហ៊ុនបុគ្គលសម្រាប់និរន្តរ៍ដលៃហៅថាការព្រួយបារម្ភពីបងប្អូនបុរសសម្រាប់និរន្តរ៍ភាពប្រកួតប្រជែងបណ្តាក់ទុនរួមគ្នានិងប្រតិបត្តិការរួមគ្នានៅក្នុងផ្នែកអាជីវកម្មរបស់ខ្លួនឧស្សាហកម្មសកលនៅក្នុងវិស័យ“ក្រុមឧស្សាហកម្មឌីជីថល(Signode Industrial Group)ឬ“ផ្នែកវេទនាដ៏ល្អបំផុតរបស់ក្រុមហ៊ុនហ្វូតូនេហ្វូលឌីវេន (បុគ្គលិកវិទ្យាសាស្ត្រ) ប្រកបដោយក្រុមសិល្បៈនិងទំនួលខុសត្រូវចំពោះប្រតិបត្តិការរបស់យើង។ សេចក្តីថ្លែងការណ៍របស់សញ្ញានៃគោលការណ៍នៃការអនុវត្ត (“ កូដសញ្ញា”) ដលៃអនុវត្តចំពោះនាយកមនុស្សនិងបុគ្គលិករបស់ Signode គួរតែរួមការប្រព្រឹត្តិរបស់ខ្លួន។ នៅក្នុងឯកសារនេះ Signode ប្រើប្រាស់អនុវត្តតាមពាក្យកិច្ចជាស្នូលនៃប្រតិបត្តិការរបស់ខ្លួន។ តម្រូវឱ្យបុគ្គលិកទាំងអស់ខិតខំការពារតាមបទដ្ឋានខ្ពស់បំផុតនៃក្រុមសិល្បៈនិងស្ថិតិស្ថេរភាពសុខាភិបាលនិងសុខុមាលភាព។ នៃការកិច្ចប្រសព្វពួកគេ។

ក្រុមសិល្បៈអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់នេះ (“ អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់ក្រុមអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់”) ដលៃត្រូវបានជូនដំណឹងដោយកូដសញ្ញា និងគោលការណ៍សាធារណៈសំខាន់ៗដូចជាទៀតដូចជាអង្គការសហប្រជាជាតិបង្កបង្កើនការពិភពលោកត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីតម្រូវទិសដៅនិងក្រុមសិល្បៈនិងអាកប្បកិរិយារបស់អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់របស់សញ្ញាគ្រប់គ្នា។ ពិភពលោកជាមួយនិងស្ថិតិដោះដលៃ Signode

និរន្តរភាពគឺជាតម្រូវឱ្យយើងប្រើប្រាស់ Signode ។ កត្តាជំរុញសំខាន់ៗនៃ “ក្រុមរបស់អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់” នេះគឺដើម្បីធានាថាអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់របស់យើងយល់ដឹង និងធ្វើការតម្រូវតម្រូវឱ្យស្របតាមគុណភាពនៃនិរន្តរភាពរបស់យើង។ បឹងលើកទឹកចិត្តឱ្យអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់របស់យើងបន្តធ្វើការ ដើម្បីអនុវត្តគោលការណ៍អភិវឌ្ឍន៍របស់យើងនៃនិរន្តរភាពដូចគោលការណ៍ដលៃមាននៅក្នុង “ក្រុមរបស់អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់” នេះនៅក្នុងប្រតិបត្តិការទាំងឡាយរបស់ពួកគេ និងនៅក្នុងខុសសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់របស់ពួកគេ។



## “ក្រុមរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់” នេះអនុវត្តចំពោះអ្នកណា?

អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់ Signode គឺជាភាគីទីបីដលៃមាន Signode មានទំនាក់ទំនងពាណិជ្ជកម្មយ៉ាងសកម្មសម្រាប់ការផ្គត់ផ្គង់ទំនិញឬសេវាកម្មដលៃរួមមានអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់វត្ថុធាតុដើមនិងគ្រឿងម៉ាស៊ីនអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់ទំនិញនិងសេវាកម្មផ្សេងទៀតអនុវត្តការងារអនុវត្តកិច្ចការយោបល់អនុវត្តកិច្ចការងារ។

សញ្ញាបង្ហាញរក្សាសិទ្ធិក្នុងការបន្ថែមប្រកបប្រែប្រួលខេត្តអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់នេះពីពេលមួយទៅពេលមួយ។ អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់ត្រូវបានរំពឹងថានឹងអនុវត្តតាមកំណែច្នៃក្រុមហ៊ុននៃខេត្តអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់នេះដលៃត្រូវបានបិទផ្សាយនៅលើគេហទំព័ររបស់ Signode នៅ [www.signode.com/Suppliers](http://www.signode.com/Suppliers) ភាពជឿជាក់បាន ៣ សម្រាប់កំណែច្នៃ/1> ឬត្រូវបានផ្តល់ដោយផ្ទាល់ដលៃពួកគេ។

## គោលការណ៍នៃ “ក្រុមរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់”

អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់ទាំងអស់ត្រូវប្រកាន់ខ្ជិយបានខ្ពស់ជាប់ខ្លួននូវគោលការណ៍ដូចតទៅ៖  
**ការអនុវត្តតាមច្បាប់**  
អនុវត្តផ្គត់ផ្គង់ត្រូវតែអនុវត្តតាមពាក្យពេចន៍ និងស្នូលនៃប្រតិបត្តិការ និងយុត្តិធម៌ និងបទបញ្ញត្តិដលៃអាចអនុវត្តបានទាំងអស់របស់ស្ថាប័នរដ្ឋាភិបាលនៅក្នុងការអនុវត្តអាជីវកម្មរបស់ពួកគេ។

**សិទ្ធិមនុស្ស/ការអនុវត្តការងារ/សុខភាព និងសុវត្ថិភាព**  
Signode រំពឹងថាអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួននឹងជួយគាំទ្រ និងគោរពដលៃការការពារសិទ្ធិមនុស្សហើយធានាថាពួកគេមិនជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងការរំលោភបំពានសិទ្ធិមនុស្ស។ Signode រំពឹងថាអនុវត្តផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួននឹងធ្វើតាមការអនុវត្តការងារដលៃមានទទួលស្គាល់ជាសកលនិងផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ដលៃសុខភាព និងសុវត្ថិភាព។



Signode តម្រូវឱ្យធ្វើដូចតទៅ៖

អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងមិនជូនរណាម្នាក់ដែលនៅក្នុងអាយុធុរការផ្តល់ច្បាប់ទេ។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យមានការប្តូរឬរាល់កម្រិតពលកម្មដោយបង្ខំ ឬដោយចាំបាច់ទោសភាព ឬការជួញដូរមនុស្សនៅក្នុងកន្លែងធ្វើការផ្តល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ឬនៅក្នុងខុសសែងរ៉ាក់ផ្គត់ផ្គង់របស់ពួកគេទេ។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងផ្តល់កន្លែងធ្វើការមួយដែលមានការរក្សាគុណភាព រួមមានឥរិយាបថខាងផ្តល់ភារកិច្ច ពាក្យសម្តី រាងកាយ ឬឥរិយាបថដែលបង្ហាញថាបង្កកិត្តិយសវិហាកាសវាយប្តូរហារ អរិយភាព ឬគំរាមគំហែង។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងមិនរើសអើងប្តូរឆ្នាំនឹងនិយោជិតបច្ចុប្បន្ន ឬនិយោជិតថ្មី ដោយផ្អែកលើជាតិសាសន៍ ជនជាតិ ពណ៌សម្បុរ ប្តូរភេទជាតិកំណើត ពូជពង្ស សញ្ជាជាតិ ភាពជាពលរដ្ឋ សាសនា អាយុ ភេទ (រួមមានអត្តសញ្ញាណភាព ឬចំណាប់អារម្មណ៍) ទំនារផ្តល់ភារកិច្ច ពិការភាព ព័ត៌មានហ្វូសនៃ សេវាកម្មឯកសណ្ឋាន សុខភាពអតីតយុទ្ធជន ឬចរិតលក្ខណៈណាមួយផ្សេងទៀតដែលត្រូវបានការពារដោយច្បាប់ បទបញ្ញត្តិ ឬនិយ័តកម្មនានាដែលអាចអនុវត្តបាន។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងខិតខំប្រឹងប្រែងផ្តល់ជូននូវវិហាកាសការងារមានសុវត្ថិភាព ដោយអនុលោមតាមច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបានទាំងអស់ ឬក្នុងករណីអវត្តមាននៃច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបាន នោះ ត្រូវអនុលោមតាមការអនុវត្តដែលអប់រំផ្គត់ផ្គង់វិស័យឧស្សាហកម្ម។ អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងចាត់វិធានការដើម្បីកាត់បន្ថយគ្រោះថ្នាក់ ការរងរបួស និងការឈឺឱ្យមានជាអប្បបរមានៅក្នុងអំឡុងពេលបំពេញការងារ។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងទទួលស្គាល់សិទ្ធិសេរីភាពនៃសមាគម និងការចរចាជាសមូហភាព នៅក្នុងច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបាន។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងអនុលោមតាមច្បាប់ការងារទាំងអស់ដែលអាចអនុវត្តបាន រួមមានច្បាប់ដែលទាក់ទងនឹងប្តូរការប្រែក្លាយ ការធ្វើការលើសម៉ោង វិស្វកម្មកាល អវត្តមាន ពិការភាព ម៉ាស៊ីនធ្វើការជាអតិបរមា និងសិទ្ធិផ្តល់ច្បាប់ចំពោះការងារ។

### បរិយាកាសការងារ

Signode ការប្តូរដេញចិត្តចំពោះបរិយាកាសការងារគឺជាជនកែសំខាន់នៃសេចក្តីជោគជ័យដ៏ជោគជ័យរបស់យើង។ Signode ទទួលស្គាល់ថាការការពារសុខភាពមនុស្ស និងបរិយាកាសការងារគឺជាការអនុវត្តអាជីវកម្មល្អមួយ ដែលអភិរក្សធនធាន និងការពារនិយោជិត អតិថិជន សាធារណៈជនទូទៅ និងបរិយាកាសការងារ។

សហគ្រាសដែលមានការទទួលខុសត្រូវគ្រប់គ្រងការងារអំពីផលប៉ះពាល់សំខាន់ខាងបរិស្ថាននៃដំណើរការផ្ទេរសេចក្តីសម្រេចចិត្តប្តូរច្បាប់ ព្រមទាំងនឹងឱកាសនានាសម្រាប់ការអភិរក្សធនធានធម្មជាតិ ការកាត់បន្ថយប្រភព ការកែច្នៃសម្ភារៈប្រើឡើងវិញ និងការគ្រប់គ្រងការបំពុលដីមីប៊ីផ្រូខ្យងខ្យល់ និងទឹកកាន់តែស្អាត និងការកាត់បន្ថយការកាត់សំណល់សំរាមចាក់បំពេញកន្លែងដី។ Signode តម្រូវឱ្យអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួនធ្វើប្រតិបត្តិការអាជីវកម្មអនុលោមតាមច្បាប់បរិស្ថានដែលអាចអនុវត្តបានទាំងអស់ និងណែនាំយ៉ាងទូទូទាយអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួនត្រូវអនុវត្តនូវការអនុវត្តប្រកបដោយនិរន្តរភាពនៅក្នុងកិច្ចប្រតិបត្តិការនានារបស់ពួកគេ ដើម្បីអភិរក្សធនធានធម្មជាតិ និងកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់ខាងបរិស្ថានរបស់ពួកគេឱ្យមានជាអប្បបរមា។

### សុចរិតភាពអាជីវកម្ម និងការប្តូរឆ្នាំនឹងអំពើពុករលួយ

ដោយគាំទ្រដល់គុណតម្លៃនៃសីលធម៌ ចរិយាធម៌ ភាពស្មោះត្រង់ និងសុចរិតរបស់ Signode នៅក្នុងការងាររបស់ខ្លួន នោះ Signode តម្រូវឱ្យមានអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួនដូចតទៅ៖

**ការប្តូរឆ្នាំនឹងសេចក្តីទុកចិត្ត/ការអនុលោមតាមច្បាប់ប្រកួតប្រជែង** - អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងអនុលោមឱ្យមានពេញលេញទៅតាមច្បាប់ប្តូរឆ្នាំនឹងសេចក្តីទុកចិត្ត និងច្បាប់ប្រកួតប្រជែងនៃប្រទេសនានា ដែលពួកគេធ្វើអាជីវកម្ម។ ឧទាហរណ៍ អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងមិនចូលរួមពាក់ព័ន្ធក្នុងការបញ្ចេញសេចក្តីសម្រេចលើ ការកំណត់តម្លៃ ការរើសអើងតម្លៃ ឬការធ្វើពាណិជ្ជកម្មមិនយុត្តិធម៌ណាមួយផ្សេងទៀត ដោយរំលោភបំពានលើច្បាប់ប្តូរឆ្នាំនឹងសេចក្តីទុកចិត្ត និងច្បាប់ប្រកួតប្រជែងដែលអាចអនុវត្តបាន។

**ការប្តូរឆ្នាំនឹងការស្តុកប៉ាន់/ការប្តូរឆ្នាំនឹងអំពើពុករលួយ** - មិនមាននិយោជិតរបស់ Signode ឬភាគីទីបីអនុវត្តក្នុងនាម Signode អាចបង្កប្តូរ ផ្តល់ជូន ឬសន្យាបង្កប្តូរ ឬផ្តល់សិទ្ធិក្នុងការបង្កប្តូរទៅឱ្យភាគីណាមួយ ជាសាធារណៈ ឬឯកជន នៅក្នុងប្រទេសណាមួយ ដើម្បីធានាបាននូវអត្ថប្រយោជន៍មិនត្រឹមត្រូវសម្រាប់ក្រុមហ៊ុន Crown ទេ។ ហើយពួកគេថែមទាំងមិនអាចទទួលយកឬសន្សំសំការបង្កប្តូរក៏ប៉ុន្តែឡើយ។ អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងមិនចូលរួមពាក់ព័ន្ធក្នុងការបង្កប្តូរក៏មិនសមរម្យ ការផ្តល់ជូន ឬការសន្សំណាមួយទៅបុគ្គលិករបស់ Signode ឡើយ។ អំណោយសមហេតុផល អំណោយមិនមែនជាសាច់ប្រាក់ បណ្តុំប្តូរជូនទំនិញ ឬសេវាកម្ម ឬតម្លៃលើតម្លៃ (តំបន់ផ្គត់) ក៏ដូចជាមូលហេតុហារ និងការកម្មសានុតសមហេតុផល សម



រាប់គាល់បំណងអាជីវកម្មសរុបចុះហាត់ គឺអាចទទួលបានយកបាន ដោយមិនមានគាល់បំណង និងមិនអាចបកស្រាយថាជាសំណួរ ឬក្នុងស្ថានភាព ឬទម្រង់នៃសំណងដទៃទៀតទៅឱ្យអ្នកទទួលបាន របស់ Signode។ ការផ្តល់ទៅឱ្យបុគ្គលិកណាមួយរបស់ Signode ជាអំណោយសាច់ប្រាក់ណាមួយ (រួមមានតម្លៃសេវាសាច់ប្រាក់ ដូចជាបណ្តុំណែនាំអំណោយ ភាគហ៊ុន ឬបណ្តុំណែនាំប្រាក់) ឬកម្មវិធីផ្សេងទៀត ត្រូវបានហាមឃាត់ដាច់ខាត ដោយមិនគិតពីតម្លៃប៉ុន្មានទេ។

**ទំនាស់ផលប្រយោជន៍** - បុគ្គលិករបស់ Signode រំពឹងថានឹងអនុវត្តឱ្យបានជានិច្ចក្នុងផលប្រយោជន៍ដ៏ល្អបំផុតរបស់ Signode និងដើម្បីជៀសវាងទំនាស់ផលប្រយោជន៍ផ្សេងទៀត។ Signode រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួននឹងគាំទ្រដល់លក្ខខណ្ឌឧត្តមរូបនេះ ដោយរាយការណ៍ភ្លាមៗទៅ Signode នូវទំនាស់ផលប្រយោជន៍ជាក់ស្តែង ឬទំនាស់ផលប្រយោជន៍សំខាន់ ដែលអាចកើតឡើងនៅក្នុងទំនាក់ទំនងនានារបស់យើង។

**ការសម្ងាត់** - អ្នកផ្គត់ផ្គង់ដែលទទួលបានព័ត៌មានពី ឬក្នុងនាម Signode លើមូលដ្ឋានសម្ងាត់ នឹងរក្សាឱ្យបានថាសម្ងាត់ ហើយនឹងប្តូរឯកសារព័ត៌មាននៅក្នុងការបំពេញការងារនៃការព្រឹត្តិ ចុះរបស់ពួកគេចំពោះ Signode ប៉ុណ្ណោះ។

**ការការពារកម្មសិទ្ធិបញ្ញា** - អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងគោរពសិទ្ធិកម្មសិទ្ធិបញ្ញារបស់ Signode និងកុំប្រើប្រាស់ផ្សេងទៀត នឹងអនុលោមតាមកាតព្វកិច្ចចុះហាត់ និងតាមកិច្ចសន្យារបស់ពួកគេចំពោះក្រុមហ៊ុន Crown ទាក់ទងនឹងការការពារកម្មសិទ្ធិបញ្ញាទាំងអស់ដែលមានផ្តល់ឱ្យដល់ពួកគេដោយ ឬក្នុងនាម Signode។

**ពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិ** - អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងជួយ Signode ដោយអនុលោមតាមច្បាប់ពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិទាំងអស់ ដែលអាចអនុវត្តបានចំពោះ Signode នៅក្នុងការបំពេញនូវកាតព្វកិច្ចរបស់ពួកគេ។ ច្បាប់ពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិទាំងនោះ រួមមានច្បាប់ប្តូរឆ្នាំការផ្តល់ហិកាសហរដ្ឋអាមេរិក ក៏ដូចជាច្បាប់ជាក់លាក់ណាមួយនៃកម្មសិទ្ធិពាណិជ្ជកម្មរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក និងសហគមន៍អឺរ៉ុប ច្បាប់គ្រប់គ្រងការនាំចេញ ច្បាប់នាំចូល និងច្បាប់ទាក់ទងនឹងសុវត្ថិភាពខុសស្របនៃផ្នែកផ្គត់ផ្គង់។

**ការការពារទិន្នន័យ** - អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងគោរពសិទ្ធិកម្មសិទ្ធិបញ្ញា និងអនុលោមតាមច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបាន ទាក់ទងនឹងនិងការការពារទិន្នន័យ និងសុវត្ថិភាពទិន្នន័យ។

**ការគ្រប់គ្រងនៃទីដឹម** - អ្នកផ្គត់ផ្គង់ត្រូវតែមានសមត្ថភាពបញ្ជូនប្រភពសំខាន់នៃប្រភពដឹមចម្រង់ ទាក់ទងនឹងផលិតផល ឬសេវាកម្មនានាដែលមានផ្តល់ដល់ Signode។ ប្រសិនបើមានស្ថានភាពណាមួយ Signode អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងផ្តល់ការគ្រប់គ្រងនៃទីដឹមស្របតាមផ្នែកផ្គត់ផ្គង់ត្រូវទំនប់ទៅប្រភពដឹមវិញ។ កាតព្វកិច្ចចុះហាត់នេះអនុវត្តចំពោះ ឧទាហរណ៍ ទំនាស់ក្នុងការរុករាន ដែលមានធានាដោយច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបានរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក។ Signode រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់ណាដែល Signode ប្រសិនបើផលិតផលរបស់ពួកគេ រួមមានទំនាស់ក្នុងការរុករាន ដូចដែលមានកំណត់នៅក្នុងច្បាប់សហរដ្ឋអាមេរិក។

**ការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុ** - អ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងរក្សាការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុឱ្យបានរឹងមាំ និងបន្តរក្សាកំណត់ត្រាឱ្យបានពេញលេញ និងត្រឹមត្រូវនៃប្រតិបត្តិការអាជីវកម្មទាំងអស់ ទាក់ទងនឹង Signode អនុលោមតាមគោលការណ៍រក្សាទុក នឹងច្បាប់នានាដែលអាចអនុវត្តបាន។ ការចូលរួមនៅក្នុងការលាងលុយកខ្វក់ ឬការផ្ទេរហិរញ្ញប្បទានដល់ករណី ឬសកម្មភាពឧកិ្ខដ្ឋតាមរូបបណ្តាមួយ ត្រូវបានហាមឃាត់យ៉ាងដាច់ខាត។



## ការកែលម្អអជាបន្តបន្ទាប់

ការប្រឹងប្រែងដើម្បីឱ្យបានឧត្តមភាព និងការកែលម្អអជាបន្តបន្ទាប់ គឺជាកម្លាំងសំខាន់មួយនៃប្រៀបធៀបនៃ Signode ធ្វើប្រតិបត្តិការអាជីវកម្ម។ Signode លើកទឹកចិត្ត និងណែនាំអ្នកផ្គត់ផ្គង់ដើម្បី៖

បន្តកែលម្អផលិតផលនិង/ឬសេវាកម្មទាក់ទងនឹងការកែលម្អគុណភាព កាត់បន្ថយចំណាយ និងកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់ដល់ផលរបស់ពួកគេលើបរិស្ថាន។

រក្សាកំណត់ត្រាខុសស្របនៃផ្នែកផ្គត់ផ្គង់ឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។

កំណត់អត្តសញ្ញាណ កំណត់គាល់ដាំ និងអនុវត្តនៃការសកម្មភាព សម្រាប់កាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់ផ្លូវកែប្រែស្ថានភាពនៅក្នុងផ្លូវកែនានានៃទឹកសំណល់ ថាមពល ការបំបាត់ឧស្ម័នផ្ទះកញ្ចក់ កាកសំណល់ ការប្តូរឯកសារ ការលុបបំបាត់ និងការវេចខ្ចប់។

ខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់លើបរិស្ថាន ប្រដៅឱ្យមានការកែលម្អអជាបន្តបន្ទាប់ បញ្ហានិរន្តរភាព និងគាំទ្រដល់សមិទ្ធផលនៃគោលដៅនៃកម្មវិធីនិរន្តរភាពរបស់ Signode។

ប្រភពវត្ថុធាតុដើមពីប្រភពនិរន្តរភាព ដែលសមស្របតាមតម្រូវការនៃដំណើរការផលិតកម្មរបស់ Signode។



# គណនេយ្យភាព និងការអនុលោមតាមច្បាប់

Signode ណែនាំថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់អនុវត្តនូវគោលការណ៍សមស្រប ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រង នីតិវិធី និងជុំវិញសវនកម្មគណនេយ្យដើម្បីឱ្យគ្រូរៀនតាមការរំពឹងទុកនៃក្រុមរបស់អ្នកគ្រប់គ្រងនេះ។ Signode រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់ផ្គង់នឹងជុំវិញទំនាក់ទំនងមានប្រសិទ្ធភាពទៅបុគ្គលិករបស់ខ្លួន ជាស្នងដំណើរដល់អ្នកផ្គត់ផ្គង់បំផុតដូចជាច្បាប់ កិច្ចជាច្បាប់ និងការការពារដែលពាក់ព័ន្ធជាមួយ។

Signode រក្សាសិទ្ធិដើម្បីទាមទារភស្តុតាងនៃការអនុលោមតាមច្បាប់ជាមួយនឹងក្រុមរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់នេះ (ប្រទេសប្រញូញាគុតិប្រហាក់ប្រហែលនៃក្រុមប្រតិបត្តិរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់) ដល់ Signode អាចតម្រូវឱ្យមានក្នុងទម្រង់ជាវិញ្ញាបនបត្រនៃការអនុលោមតាមច្បាប់ ការពិនិត្យមើលឯកសារគាំទ្រ និងកំណត់ត្រារបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់ ឬទម្រង់វាយតម្លៃសមស្របផ្សេងទៀត។ ប្រសិនបើអ្នកផ្គត់ផ្គង់មិនអនុលោមតាមច្បាប់ Signode រក្សាសិទ្ធិពិនិត្យស៊ីវិលវិញ្ញាបនបត្រនៃការអនុលោមតាមច្បាប់ជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ និងតម្រូវឱ្យអ្នកផ្គត់ផ្គង់ចាត់វិធានការណ៍ត្រឹមត្រូវដើម្បីឱ្យមានការអនុលោមតាមច្បាប់។

គ្មានអ្វីនៅក្នុងក្រុមរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់នេះ មានន័យជាក់ជំនួសបទប្បញ្ញត្តិជាក់ណាមួយបន្ថែមទៀតនៅក្នុងកិច្ចសន្យាពិសេសមួយទេ ហើយមានវិសាលភាព ប្រសិនបើមានភាពមិនស្របគ្នា រវាងក្រុមរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់ និងបទប្បញ្ញត្តិដទៃទៀតណាមួយនៃកិច្ចសន្យាពិសេសមួយ នោះ បទប្បញ្ញត្តិកិច្ចសន្យានឹងគ្រប់គ្រងល្បិចនេះ។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់អាចផ្តល់យោបល់ទាក់ទងនឹងក្រុមសីលធម៌អ្នកផ្គត់ផ្គង់នេះទៅនាយកដ្ឋានជូនកែច្នៃប្រែប្រួលខាង LegalNotices@signode.com និងរាយការណ៍អំពីការរំលោភបំពាននានាតាមរយៈអ៊ីមែល (LegalNotices@signode.com) តាមរយៈក្រុមសីលធម៌និងគេហទំព័រអនុលោមតាមវិបធីតថល / វិបធីតថល (www.SIGhelpline.ethicspoint.com) ឬតាមទូរស័ព្ទ (1-855-866-2925 (នៅសហរដ្ឋអាមេរិក / កាណាដា) ឬទូរស័ព្ទ www.signode.com/Suppliers សម្រាប់បញ្ជីដើម្បីសលខេទូរស័ព្ទអន្តរជាតិ។

Signode Industrial Group  
ជូនកែវចេខចប់ឆ្នលងកាត់  
Crown Holdings, Inc.

